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 Indkomne forslag 

- til ordinært afdelingsmøde i  

Afdeling 7 den 22. maj 2019 

15. maj 2019 

Forslag 1 

Forslagsstiller: Afdelingsbestyrelsen 

Fælles afdelingsbestyrelse 

Bestyrelsen i Afdeling 7 Peter Freuchens Vej foreslår, at de sammenlægges med 

bestyrelsen i Afdeling 8 Thulevej 

Beboermøderne i afdeling 7 Peter Freuchens Vej og afdeling 8 Thulevej har tidligere 

vedtaget et strategisk samarbejde i afdelingsbestyrelserne. Begge 

afdelingsbestyrelser er enige om værdien i, at man fremover sidder sammen til 

møderne med planlægning og problemløsning. 

Baggrunden for dette forslag er at det er meget vanskeligt at rekruttere 

afdelingsbestyrelser i begge afdelinger og at vi er enige i, at der er meget 

sammenfald i bestyrelsesopgaverne. 

Der er ikke p.t. fastsat rammer for hvordan samarbejdet kan effektiveres, men vi 

foreslår at de valgte afdelingsbestyrelsesmedlemmer i begge afdelinger skal arbejde 

med et forslag til det fremtidige samarbejde i det kommende år, heriblandt afholdelse 

af bestyrelsesmøder, markvandring, budgetmøder, afdelingsmøder, antal 

medlemmer i bestyrelsen, aktiviteter i afdelingen m.m.  Dette forslag fremlægger for 

afdelingsmøderne i 2020. 

 

Forslag 2 

Forslagsstiller: Afdelingsbestyrelsen 

Leverandør af fibernet 

Beboermødet giver bemyndigelse til at afdelingsbestyrelsen kan indgå aftale med ny 

leverandør af internet, samt efterfølgende at lave en frivillig ordning om tilslutning.  

I øjeblikket har afdelingsbestyrelsen modtaget en løsning om levering af fibernet fra 

Eniig samt en konkret løsning på placering og udførelse i boligerne.  
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Betingelser for en aftale med Eniig er: 

- Aftalen er frivillig i det omfang, om du vil benytte udbyderen som din 
internetudbyder. 

- Fiberboksen skal dog stadig installeres i din bolig. Boksen må ikke fjernes 
eller tages ned, selvom du vælger en anden internetudbyder. 

- Der er mulighed for at vælge en TV pakke fra Eniig, men det er valgfrit. 
 

Forslag 3 

Forslagsstiller: Ole M. Nielsen 

P-Pladser 

Kan der ikke laves skrå parkering, da det er svært at komme ud af båsen, hvis der 

holder en overfor. 

 

Forslag 4 

Forslagsstiller: Ole M. Nielsen i nr. 100 

Mere beboerdemokrati 

Kan vi ikke få mere at vide når I vil lave noget i afdelingen.  

Som dette: 

- Lavet ny støttemur bed blok D 

- Belysning i blok A 

Der er sat nye spot og der er mange samt et meget skarpt lys. Det hjælper ikke at 

dreje dem, de oplyser alt indenfor, gardiner hjælper ikke. 

Kunne de ikke have været sat op på væggen i stedet for? 

Formanden Per skriver flot ser det ud, ja det gør det, men bo i det lyshelvede, er ikke 

rart, når det lyser ind i lejligheden. 

 

  

 


